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Erik Best: Vojenská technika bez vojáků
infokuryr.cz/n/2024/11/28/erik-best-vojenska-technika-bez-vojaku

Nábor profesionálních vojáků probíhá tak špatně, že česká
armáda nezadržitelně směřuje ke stavu, kdy bude mít novou
vojenskou techniku a nebude ji mít kdo obsluhovat.

Takto popisoval situaci náčelník generálního štábu armády ČR Karel
Řehka na včerejším Velitelském shromáždění. Armáda podle něj
ztrácí konkurenceschopnost na trhu práce a tento problém nabírá
skutečně strategický rozměr. Nábor musí být podle něj absolutním
cílem a pokud se má investovat víc peněz do lidí na úkor
modernizace techniky, budiž. Jeho slova později částečně
zopakovala i ministryně obrany Jana Černochová (ODS), která
prosadila nákladný nákup stíhaček F-35, ale nedokázala
zabránit letošnímu zmrazení platů vojáků.

Nyní, po třech letech ve funkci, mluví o nutnosti schválit legislativní
úpravu, které se její předchůdci „báli jak čert kříže“. Přes všechna
naléhavá slova Řehky a Černochové se ani jeden z nich neodvážil

https://www.infokuryr.cz/n/2024/11/28/erik-best-vojenska-technika-bez-vojaku/
https://www.youtube.com/watch?v=sPycuxeW22c
https://www.youtube.com/watch?v=3ysAAuNyNrA
https://ct24.ceskatelevize.cz/clanek/domaci/vlada-zmrazi-platy-vojaku-i-navzdory-navyseni-vydaju-na-obranu-344239
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pojmenovat skutečný problém: rozpočet na obranu je omezený a ze
zvyšování platů vojáků není provize.

Erik Best
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